
Vážení přátelé rybářského sportu, vážení hosté, dámy a pánové! 

 
Sešli jsme se po roce, abychom zhodnotili práci v naší organizaci za rok 
2023. Minulý rok byl náročný z ekonomického hlediska. Zdražilo  významně 
krmení pro ryby a pohonné hmoty. Proto jsme museli některé plánované akce 
zrušit nebo je odložit. Kvůli velkému nedostatku vody v podzimním období 
jsme nemohli vylovit rybník v Seči. Vzhledem k této složité době se nám 
přesto podařilo značnou část plánovaných akcí uskutečnit. Po dlouhodobých 
jednáních se státními orgány a vynaloženými financemi je celý objekt 
sádek v majetku místní organizace ČRS Blovice.

V oblasti společensko/členské byly významné tyto akce

• Vždy v lednu a v únoru proběhlo tradiční vydávání povolenek.

• V roce 2023 se konala 1 členská schůze a 9 výborových schůzí s 
účastí 75%

• 3.6. 2023 se konaly dětské rybářské závody.

• 22. - 23.12. 2023 se uskutečnil tradiční vánoční prodej ryb.

• Rybářský ples se v roce 2023 nekonal. Jako částečnou náhradu jsme v
únoru uskutečnili prodej rybích řízků bramborového salátu a 
dršťkové polévky.

V oblasti výstavby a údržby se nám podařilo provést tyto akce:  

1. Podařilo se dokončit plochu pro lepší manipulaci při nakládání kádí a 
pro čerpání vody při výlovech rybníků

2. Byla prováděna údržba zeleně a zpevnění příjezdových cest 
souvisejících s činností MO  

3. Bylo zajištěno krmení a hnojení rybníků dle požadavků a rozboru vody 

4. Provádění zabezpečení ochrany revírů a chovných rybníků 

5. Nákup nové kádě pro přepravu živých ryb s vypouštěcím rukávem a 
vzduchováním.

6. V roce 2023 nám dosloužil 27 let starý automobil. Jsme nuceni, abychom
zachovali obslužnost naší organizace, zakoupit nový, což bude pro 
organizaci v roce 2024 velmi významnou finanční investici.

Významnou pomocí od Města Blovice bylo získání finančních prostředků 
z dotace pro spolky, ze kterých jsme mohli financovat obměnu některých 
zastaralých pomůcek a technického vybavení důležitých pro činnost naší 
organizace. 

Tímto bychom chtěli poděkovat, a velmi si vážíme podpory ze strany vedení 
Města a Městského úřadu Blovice.



Stálými činnostmi, které standardně provádíme, byly :  

 Péče o žáky a podpora jejich práce v kroužku mladých rybářů
 Aktuální informování svých členů prostřednictvím vývěsní skříňky
 Provoz a aktualizace webových stránek, kde si každý může najít 

potřebné informace z činnosti organizace. 
 Krmení na chovných rybnících a jejich údržba
 Ostraha povodí a rybníků 
 Zajištění obsádky pro oba naše revíry 

 Výbor MO ČRS Blovice má 16 členů a pracoval v tomto složení:  

 Sýkora Jan - předseda 
 Frýs Jiří - místopředseda 
 Civiš František - hospdář
 Honz Jiří - pomocník hospodáře 
 Alexy Milan - jednatel 
 Macourek Jiří – člen výboru
 Roule Roman ml. – člen výboru
 Roulová Martina - pokladník 
 Pohanka Václav - člen výboru 
 Šimána Jiří – Kronikář, správce Webových stránek 
 Ptáčník Luboš – kulturní referent 
 Frýs Jiří ml. - člen výboru 
 Baumruk Miroslav - člen výboru 
 Seidl Jan - skladník 
 Roule Roman - člen výboru 
 Poduška Jan - člen výboru 

V letošním roce ukončil činnost ve výboru MO jeden člen

V dozorčí komisi pracují: Václav Skřivan, Václav Tuček a Miroslav Sobota

Všichni jmenovaní se aktivně podílejí na práci v rybářské organizaci. 
Jejich činnost převážně zahrnuje: 

 Péči o chov ryb
 Účast při opravách na rybnících a v objektu na Hradišti, pravidelné 

krmení rybí obsádky
 Účast při výlovech a nasazování ryb na revíry Úslava 3 a 3A.

Nasazování probíhá transparentně s jejich účastí a kontrolou. 
Nasazovány jsou ryby dle zarybňovacího plánu platného pro daný 
revír, jednotlivé druhy ryb a jejich množství. 

Všem členům výboru a dozorčí komise patří velké poděkování za jejich 
práci pro místní organizaci. Poděkování patří také všem členům spolku, 
kteří přispěli vítanou pomocí, nebo se aktivně zapojili do brigádnické 
činnosti. Samozřejmě uvítáme další zájemce o brigádnickou činnost v naší
organizaci. Zvlášť bychom chtěli poděkovat p. Petrovi Hodkovi a Josefu 
Sýkorovi za půjčení automobilů pří výlovech a p. Václavu Skřivanovi při 
údržbě sádek a ploch souvisejících s činností místní organizace.

Stav členské základny na konci roku 2023

Celkem je nás 371 členů. Mužů je 284, žen 10, mládeže 8 a dětí 61.



V roce 2023 ubylo celkem 6 členů. 

V roce 2023 bylo odevzdáno celkem 314ks povolenek k lovu ryb. Z toho 
105ks bylo vráceno bez úlovku. 

V roce 2023 byl ukončen provoz informačního systému LIPAN, který byl 
nahrazen novým informačním systémem R.I.S.

Velký důraz se klade na povinnost správně vyplnit sumář ulovených ryb a 
odevzdat povolenku do 15. dnů po ukončení její platnosti. 
Pokud nebude splněn tento požadavek, nemůže být vydána nová povolenka. 
Dodržování tohoto nařízení je také předmětem kontroly ze strany ÚS ČRS 
Plzeň. 

Činnost rybářského kroužku

V období 2022-23 se do rybářského kroužku přihlásilo 11 dětí (9 chlapců a 
2 dívky).
Kroužek byl zahájen 21.9. 2022. Většina činností se odehrávala v Domě 
dětí a mládeže. Tam se děti učily poznávat ryby, seznamovaly se 
s pravidly rybářského řádu, učily se navazovat háčky a sestavovat udice. 
Také se zde promítala poučná videa o rybaření. V jarních měsících 
probíhala praktická výuka na sádkách místní organizace. Testy pro vydání 
prvního rybářského lístku zvládli všichni. 

3.6. 2023 proběhly dětské rybářské závody, kterých se zúčastnilo 45 dětí. 
Po skončení závodů si účastníci opékali buřty. Všichni účastníci byli 
odměněni hodnotnými cenami.

1.místo     David Šmůla - Dobřany
2.místo     David Teisler - Žákavá
3.místo     Barbora Šmůlová - Dobřany

Dne 19.12.2023 se uskutečnila soutěž o vánočního kapra. Soutěže se 
účastnilo 9 dětí. Všichni soutěžící byli odměněni cenami.

Za vedení a práci v rybářském kroužku patří velké poděkování p. Milanu 
Burešovi. 

Vedení účetnictví v naší organizaci
 
Účetnictví v naší organizaci již dlouhodobě vede paní Šlajsová ze Žákavé. 
Paní Šlajsová, velmi si vážíme Vaší kvalitní a zodpovědné práce a moc Vám 
tímto děkujme. 

Souhrnné informace hospodáře místní organizace.

 Hospodaříme celkem na 10 rybnících: Byl to rybník v Seči. Dále pak 
na třech rybnících v Kamensku, dvou rybnících Nad Panelkou, dvou ve 
Vrbovkách, rybník V Lipách a rybník v Komorně.

 
 Veškerá vychovaná ryba je po dosažení požadované velikosti 

nasazována na revíry Úslava 3 a Úslava 3A. 



Nasazení na revíry v roce 2023 

Úslava 3 – 431074

Kapr obecný: 1059 ks – 1804 kg 
Lín obecný: 22 ks – 4 kg 
Candát obecný : 22ks – průměr 11 cm
Bílá ryba: 460 ks – 46 kg 
Úhoř: Monté - 3 kg od územního svazu
Okoun říční: 110 ks - 11kg

Úslava 3a  431075

Kapr obecný: 569 ks – 1018  kg
Lín obecný: 40 ks – 12 kg
Okoun říční: 10 ks - 1 kg
Štika obecná, rychlená: 449 ks - průměr 10 cm
Štika obecná: 5 ks - 5kg

V roce 2023 bylo vysazeno na revíry místní organizace 2722 ks ryb o 
celkové váze 2901 kg

Nákup ryb do revíru a do chovných rybníků v roce 2023

Šo – 30 000 – přeloveno a vysazeno po 6 týdnech na revír

Ko – 200 000 – vysazeno do chovných rybníků

K2 – 150 – Vysazeno na chovný rybník  

K3 – 1000 – vysazeno do revíru

Úhoř monte – 9000 vysazeno do revíru. Platil územní svaz

Komorováno na chovných rybnících

K1 – cca 10 000 ks
K2 – 2150 ks – 1 093 kg
K3 – 3062 ks – 4 167 kg
Ca – 210 ks – 101 kg
Am – 1045 ks – 102 kg
L2 – 50 ks – 20 kg
Oř – 275 ks – 37 kg
Br – 1200 ks – 130 kg 
Dále štika obecná

Výtah z úlovků největších ryb v minulém roce 2023

Miroslav Šimek - štika obecná – 90 cm, 8 kg

Michal Stupka - štika obecná – 77 cm, 3,5 kg

Jonáš Mašek - candát obecný – 85 cm, 6,1 kg

Luboš Kiszczuk - sumec velký  165 cm   30kg
                 amur bílý    100 cm    9 kg



Josef Kollár - sumec velký   153 cm, 22,5 kg  

Věříme,že naši členové budou mít i v roce 2024 krásné zážitky u vody

Jen připomínáme, že kapři nad 70 cm se vrací zpět vodě
 

Informace o práci rybářské stráže v     roce 2023   

Členové místní organizace měli zapsáno v povolenkách 64 kontrol. 
Stále dochází ke stejným přestupkům jako v minulých letech. RS provedla 
upozornění na řádné vyplňování evidence v úlovkovém lístku. Neoznačený 
vezírek jménem a adresou. Chytání na rybičky neznámého původu. RS 
upozorňuje, že stále dochází k zapisování uchovaných ryb až při odchodu 
od vody. Je to porušení rybářského řádu. Při zjištění hrozí rybáři postih 
na úrovni odebrání povolenky.
Od předloňského roku řeší přestupky proti rybářskému řádu komise zřízená 
územním svazem. Rybářská stráž spolupracuje při kontrolách s policií 
místního oddělení, za což jim velmi děkujeme.
V letošním roce se přihlásili 2 členové místní organizace ke zkouškám na 
nové členy rybářské stráže. 
Celkově se také velmi zpřísňují finanční postihy za porušení pravidel.
Z tohoto důvod je nutné si velmi dobře prostudovat jednotlivá ustanovení 
RŘ a zvláště pak pravidla pro výkon rybářského práva upravující podmínky 
pro konkrétní revír, kde budete chytat.

Vážení přátelé rybářského sportu. 
Letos je to 130 let, co v Blovicích vznikl rybářský spolek. Tehdy bylo 
rybářů 20 a dnes je nás 371. Původní zakladatelé by určitě zírali, kam až 
dnešní rybaření postoupilo. 

Rybářský sport je krásný koníček. Kromě náročné práce v organizaci máme 
jako rybáři možnost prožívat krásná rána a večery v přírodě při lovu, a 
to jak na Úslavě a Cecimě, nebo na mnoha dalších svazových revírech. 

Přeji Vám všem pevné zdraví, štěstí a hodně úlovků v našich krásných 
vodách. 
Věřím, že se náš krásný koníček a sport bude i nadále rozvíjet. 

Petrův zdar!



Usnesení z členské schůze Českého rybářský svazu, z. s., 
místní organizace Blovice, konané 16. března 2024.

 Členská schůze 

I.  Schvaluje:

1. Zprávu o činnosti MO ČRS za rok 2023.

2. Zprávu o hospodaření za rok 2023 a rozpočet na rok 2024.

3.  Zrušení příspěvku  „povolenka zdarma“ členům místní organizace starším 75 
let, kteří se aktivně nezapojují do činnosti místní organizace, a to od 1.1. 2025. 

4. Schvaluje p. Jana Sýkoru  za delegáta na územní konferenci ČRS.

II. Bere na vědomí:

Stanovisko dozorčí komise k chodu a hospodaření MO. v roce 2023. 

III. Ukládá: dále plán práce 

K zabezpečení řádného chodu organizace v roce 2024 stanoví členská schůze 
následující plán práce a ukládá MO zajistit:

a) V oblasti organizační a výchovné

1. Konání minimálně 10 výborových a 1 členské schůze

    Termín: průběžně

    Zodpovídá: předseda

2. Uspořádat rybářské závody dětí 

   Termín: červen 2024 

   Zodpovídá: kulturní a hospodářský odbor

3. Zajistit prodej vánočních kaprů a další aktivity, vedoucí ke zvýšení příjmů 
organizace

     Termín: průběžně



     Zodpovídá: hospodář a kulturní referent

4. Zajistit prodej povolenek k lovu ryb pro rok 2024

     Zodpovídá: hospodář a jednatel.

5. Projednat diskusní příspěvky z dnešní členské schůze ve výboru MO

     Zodpovídá: předseda

b) V     oblasti budování, údržby a chodu MO  

1. Provádět údržbu zeleně a přístupových cest souvisejících s činností místní 
organizace

2. řádně krmit a provést hnojení rybníků dle rozboru vody  

3. zajistit řádnou ochranu revírů a chovných rybníků

4. výměna části potrubí vtoku vody do sádek 

5. vyrobit vrata a dokončit vjezd ze spodní části sádek 

   Termín: průběžně

   Zodpovídá: hospodář a brigádnický referent

Jako body stále trvající jsou:

- péče o žáky s účastí na práci v kroužcích, péče o vývěsní skříňku,  krmení na 
chovných rybnících, ostraha povodí a rybníků a zajištění obsádky pro oba 
revíry.

Blovice 16.3.2024


